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Inbreng van Jan Puper namens de fractie van de PvdA in Westerveld tijdens de 
eerste termijn van de behandeling van de najaarsrapportage 2021 en begroting 
2022 op 9 november 2021 

Wederom een bijzonder jaar waarin de organisatie en alle ambtenaren een woord van dank 
verdienen voor het vele werk dat in het afgelopen jaar weer is verzet. Dit ondanks de moeilijke 
tijden, waarbij vooral corona en het verloop van personeel en zaken zoals zware investeringen op 
jeugdzorg, niet eenvoudig zijn geweest. 

En nu de verantwoording en de begroting van ons College. 

In 7 minuten dienen we te zeggen wat we ervan vinden, zo is afgesproken.  
Ik heb 2 versies, een korte en een lange. De korte duurt 1,2 seconden: een zooitje. 

De tweede duurt iets langer en die zal ik onderbouwen namens de PvdA. 

Het behandelen van de rapportage en begroting is dit keer wel erg vreemd. Vooral als een half uur 
voor aanvang van de daadwerkelijke vergadering er uitleg komt vanuit het college hoe we dit 
moeten behandelen. Amateurisme ten top! 
Geen wonder dat burgers ontevreden zijn over het handelen van de gemeente als dit als voorbeeld 
dient. 

Voorzitter, een veilige leefomgeving dreigt verstoord te worden, en dat komt niet alleen door de 
waargenomen wolf. Ook dit college en de voorliggende begroting zitten vol gevaren. 

Subsidies dreigen gekort te worden, de onroerend zaak belasting moet maar flink omhoog.  
De enige woningbouw die gerealiseerd is, blijkt voortgekomen uit voorwerk van vorige colleges en 
inwoners zelf.  
Havelte moet maar kijken hoe ze aan een goede sportaccommodatie komt en de huurders? Daar 
doen we vooralsnog niets mee… 

Voorzitter, ik moest gisteravond de hele tijd op mijn hand zitten om niet een motie van treurnis te 
schrijven.  
We hebben besloten om dit (nog) niet te doen, 4 maanden voor de komende verkiezingen zou dat 
onlogisch zijn. Maar aan het college de kans vandaag om ons te overtuigen, want de tintelingen in 
mijn vingers nemen toe. 

Bovenstaande gezegd hebbend, blijft na lezing van de begroting het volgende hangen: 



Mager dat is wat in ons opkomt bij het lezen van de begroting. Weer wordt alles duurder voor onze 
inwoners zonder dat zij merken dat er meer voor terugkomt. 

Er worden keuzes gemaakt waar wij ons als partij niet in kunnen vinden.  
Zoals bijvoorbeeld de bezuiniging op het bibliotheekwerk, Welzijn mensenwerk en Scala Deze 
instellingen hebben door de jaren heen al behoorlijk ingeleverd en moeten nu maar zien hoe zij deze 
nieuwe bezuiniging gaan overleven.  

Ook wordt er gekozen voor het geven van meer subsidies aan de dorpsgemeenschappen maar 
minder aan projecten/evenementen. Dit vinden wij ook geen goede keuze daar nu een aantal 
mensen voor veel mensen gaat bepalen wat er met het geld moet gebeuren. En komt er dan een 
criterium waar een dorpsbelangenvereniging aan moet voldoen? Wat is bv de juiste afspiegeling van 
inwoners? 

De grootste onvoldoende geven wij aan de woningbouw en dan vooral het bouwen van sociale 
huurwoningen. Nog steeds is er een schrijnend gebrek aan betaalbare huurwoningen in onze 
gemeente. Als kansen zich voordoen moet het college  hierin veel meer haar regisserende rol 
nemen.  
Juist nu Drenthe op initiatief van de PvdA en met steun van de VVD 1 miljoen beschikbaar stelt 
voor ambtelijke ondersteuning van de gemeenten bij woningbouw moet dit college keihard aan het 
werk om dit voor Westerveld goed neer te zetten! 

Ook willen wij het aanleggen van snelfietsroutes aanstippen, wij vinden dit op het moment geen 
prioriteit hebben omdat er al veel (redelijk) snelle fietsverbindingen door onze gemeente lopen. 

Kijkend naar de Schatkamer van Westerveld, de 3 musea Oer, Miramar en Valse Kunst worden 
onvoldoende op waarde geschat. Deze musea hebben veel te bieden aan jong en oud in Westerveld, 
zowel inwonend als bezoekend en zijn tevens een mooie slecht-weer accommodatie. 
Deze 3 hebben het zwaar en verdienen wat de PvdA betreft meer financiële steun. Deze steun moet 
volgens ons gegeven worden aan de hand van plannen die zij zelf dienen aan te dragen, al dan niet 
met behulp van onze regisseur. 
Hiervoor hebben wij samen met PW een motie achter de hand. 

Er zijn veel meer zaken die ons inziens voorrang genieten, waarbij wederom te noemen: het 
bouwen van sociale huurwoningen in overleg met bijvoorbeeld Actium, de energietransitie en het 
klimaat en het duurzaamheidsbeleid. 

Kijkend naar de tijd kom ik tot een voorlopige conclusie. Een conclusie waarin wij de 
Najaarsrapportage niet kunnen steunen doordat te veel vragen voor ons onbeantwoord zijn 
gebleven. Daar deze rapportage de grondlegger is voor de begroting 2022 kunnen wij vooralsnog 
ook hiermee niet instemmen. 

College, overtuig ons! 


